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PROTOKÓŁ NR 41.2015 

Z POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU W MIĘDZYRZECZU 

które odbyło się w dniu 27 listopada 2015 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Rafał Mikuła - Wicestarosta 

2. Dariusz Orzeszko - Członek Zarządu 

3. Zofia Plewa - Członek Zarządu 

4. Ferdynand Sańko - Członek Zarządu 

 

oraz: 

Mirosław Leśny  - Sekretarz Powiatu 

Remigiusz Biłous  - Skarbnik Powiatu 

 a także: 

Czesław Toczyński   - Dyrektor Biura Starosty 

 

Posiedzenie otworzył Wicestarosta, Pan Rafał Mikuła, po czym ustalono porządek obrad. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

1. Sprawy budżetowe, w tym podjęcie uchwały. 

2. Zaopiniowanie programu ochrony środowiska na lata 2015-20120 z perspektywą do ro-

ku 20124 dla Gminy Skwierzyna. 

3. Rozpatrzenie spraw z zakresu działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Międzyrzeczu. 

4. Rozpatrzenie spraw z zakresu gospodarki nieruchomościami. 

5. Rozpatrzenie spraw z zakresu zagospodarowania i planowania przestrzennego. 

6. Omówienie innych spraw z bieżącej działalności powiatu. 

7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu.  

8. Wolne wnioski. 
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Ad. 1 

 Skarbnik przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany w budże-

cie na 2015 r. 

 Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 110.2015. 

 Skarbnik poinformował o podpisaniu aneksu Nr 8 do umowy kredytu inwestycyjne-

go z dnia 26 sierpnia 2009 r. W wyniku aneksu w grudniu 2015 r. dokonana zostanie „nad-

płata” raty kredytu, co spowoduje brak konieczności spłaty kredytu w drugiej połowie 2016 

r. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją i potwierdził podpisanie aneksu. 

Ad. 2 

 Wicestarosta przedstawił projekt postanowienia Zarządu Powiatu opiniującego pozy-

tywnie projekt „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Skwierzyny na lata 2015-2020 z 

perspektywą do roku 2024” z dwiema uwagami.  

 Zarząd wydał postanowienie pozytywnie opiniujące z uwagami „Program Ochrony 

Środowiska dla Gminy Skwierzyny na lata 2015-2020 z perspektywą do roku 2024”. 

Ad. 3 

 Wicestarosta przedstawił wniosek Burmistrza Międzyrzecza w sprawie zawarcia 

porozumienia o kompleksowym rozwiązaniu infrastruktury drogowej w Świętym Wojcie-

chu, Bukowcu, Gorzycy, Kaławie, Kalsku i Żółwinie. Gmina stara się o dofinansowanie 

remontu dróg w wskazanych miejscowościach w ramach Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich. Punktacja ulegnie zwiększeniu w przypadku współdziałania z Powiatem i wyko-

nania modernizacji także odcinków dróg powiatowych łączących się ze wskazanymi we 

wniosku drogami gminnymi. Przedstawił projekty sześciu porozumień w sprawie wspólnej 

realizacji przedsięwzięć w ramach „Kompleksowej przebudowy lokalnej infrastruktury dro-

gowej”. 
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 Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek, przyjął projekty porozumień i wyraził zgodę 

na ich podpisanie. 

 Wicestarosta przedstawił odpowiedź Gminy Skwierzyna na pismo w sprawie przy-

stąpienia w 2016 r. do programu budowy infrastruktury w ciągu dróg powiatowych w udzia-

le finansowym po 50% Gminy i Powiatu. Gmina proponuje wykonać budowę chodnika na 

ulicy Bledzewskiej w Skwierzynie. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Wicestarosta przedstawił wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych o udziele-

nie notarialnego pełnomocnictwa do nabycia w imieniu Powiatu działki w Silnej z przezna-

czeniem na budowę zbiornika chłonnego na wody opadowe z drogi powiatowej. 

 Zarząd wyraził zgodę na udzielenie notarialnego upoważnienia.  

Ad. 4 

 Pan Czesław Toczyński przedstawił pismo do Burmistrza Międzyrzecza w sprawie 

projektu planu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości 

będącej własnością Powiatu w Bobowicku. Pismo zawiera dotychczasowe uzgodnienia z 

Gminą Międzyrzecz. Zmiany planu zostały zaakceptowane przez Gminę. Pismo zostało wy-

słane w dniu 26 listopada 2015 r. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją i potwierdził wystosowanie przed-

stawionego pisma. 

 Pan Czesław Toczyński przedstawił wyciąg z operatu szacunkowego nieruchomości 

przy ulicy Słonecznej w Międzyrzeczu. Powiat posiada 39% udział w budynku, a 61% sta-

nowi własność Skarbu Państwa. Nieruchomość zostanie wystawiona na sprzedaż w drodze 

przetargu. Przed ogłoszeniem przetargu przygotowany zostanie wykaz nieruchomości prze-

znaczonej do sprzedaży. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 5 

 Wicestarosta przedstawił dwa zawiadomienia Burmistrza Międzyrzecza o przystą-

pieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części odcin-
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ka Międzyrzeckiego Rejonu Umocnionego oraz zmiany miejscowego planu zagospodaro-

wania przestrzennego: Osiedla Zachodniego w Międzyrzeczu. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 6 

 Wicestarosta przedstawił pismo Wojewódzkiego Zakładu Doskonalenia Zawodowe-

go w Gorzowie Wlkp. w sprawie rozwiązania porozumienia z Powiatem Międzyrzeckim na 

obsługę funduszu świadczeń socjalnych dla nauczycieli emerytów i rencistów zlikwidowa-

nych szkół, dla których organem prowadzącym był Powiat. Przedstawił projekt pismo przy-

gotowanego przez Wydział Edukacji, Spraw Społecznych i Promocji stwierdzającego bez-

skuteczność wypowiedzenia porozumienia ze względu na fakt, że porozumienie może zostać 

wypowiedziane w terminie do dnia 30 września 2015 r. Wicestarosta uznał, że należy się 

zastanowić, czy pomimo stanowiska Wydziału nie uwzględnić postulatu WZDZ i przejąć 

obsługę funduszu dla emerytowanych nauczycieli. Pan Dariusz Orzeszko zadeklarował, że 

rozezna się w sytuacji. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawionym wnioskiem i odłożył jego rozpatrzenie. 

 Wicestarosta przedstawił do wiadomości uchwałę Rady Nadzorczej Szpitala Między-

rzeckiego sp. z o. o. w Międzyrzeczu z dnia 25 listopada 2015 r. w sprawie uchylenia 

uchwały Rady Nadzorczej w sprawie rozwiązania umowy o podwykonawstwo usług z za-

kresu Ratownictwa Medycznego zawartej z NZOZ w Skwierzynie. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Wicestarosta przedstawił stanowisko Konwentu Powiatów Województwa Lubuskie-

go w sprawie decyzji o niepodejmowaniu zadań organizowania przewozów użyteczności 

publicznej. Sekretarz doprecyzował, że jeżeli będzie taka potrzeba organizowane będą jedy-

nie przewozy na liniach stolice gmin – stolica powiatu. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 7 

 Zarząd przyjął i podpisał protokół Nr 40.2015 z dnia 19 listopada 2015 r.  

 



BS.0022.1.39.2015 

 

263 
_____________________________________________________________________________ 
Protokół Nr 41.2015 z posiedzenia Zarządu Powiatu w Międzyrzeczu z dnia 27 listopada 2015 r. 

 

Ad. 8 [wolne wnioski] 

 Wolnych wniosków nie wniesiono. 

 Termin następnego posiedzenia Zarządu Powiatu ustalono na 8 grudnia 2015 r. o 

godzinie 1400 w Starostwie Powiatowym w Międzyrzeczu.  
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PODPISY CZŁONKÓW ZARZĄDU 

 

1. ............................................ 

2. ............................................ 

3. ............................................ 

4. ............................................ 

 

Protokołował: Łukasz Ruta 


